
 

GRIMSTAD KOMMUNE 
Kultur- og oppvekstsektoren 

FAU JAPPA Skole 

Referat FAU-møte nr. 3 H2021 
Møtedato: 14.12.2021 Møteleder: Heidi Thygesen Fiskaa 

Møtetid: 18.00  Referent: Elin Bie Egge 

Møtested: På Teams Neste møte: 19.01.2022 kl 18.00  

Til stede: Magnus Kristiansen (1. trinn), Solveig Kjølberg (2.trinn), Elin Bie Egge (3.trinn), Cathrine Flatebø (5.trinn), Torunn 
Kveim (6.trinn), Heidi Thygesen Fiskaa (vara 6.trinn) og Christina Berntsen Bjerke (7.trinn), vara Silje Johnsen 
(7.trinn). 

Forfall: Rektor May-Elin S Lien, Tormod Frog (4. trinn) 

Kopi til: May-Elin.  

 

Saksnr. Dato 
meldt: 

Meldt av: Beskrivelse av sak Referat med eventuelt vedtak og ansv. person 

1.1 Løpende  1. Gjennomgang av 
siste referat. 

 
 
 
 

 

 FAU - styret skal snart være registrert i 
Brønnøysundregisteret. Det tar litt tid før alt er på 

plass. 
 Tilgang til gamle dokumenter i Itslearning er i 

orden og tatt vare på. FAU får en minnepinne 
med alle filene i FAU-mappen ‘Hvem og hva.’ Noe 
er arkivverdig. 

 Etter en dialog med Jerv og Jappa – FAU med 6 
trinn, er man kommet til enighet om å rullere på 
oppgavene på 17. mai arrangementet på 
Levermyr. Det vil si at det ene året vil 6 trinn selge 
kaker, mat og lodd – mot at Jerv står for lekene 
med tilhørende gevinster. Påfølgende år bytter 
man på oppgavene. Vi lager en kjøreplan på 
hvordan dette skal praktiseres og gjennomføres.. 

  

1.2 Løpende  2. Orientering fra 
Rektor- 
Økonomi/budsjett.  

 

 

 Budsjettet er på høringsuttalelse 

  
  

1.3 Løpende Møteleder Saker til 
orientering/behandling   
 
 
 

 

  
 Det er kommet inn bekymringsmeldinger til skolen 

fra foresatte angående skoleveien – spesielt nå 
med mye nedbør med snø og det blir glatt. 

 Kommunen burde blitt mer ansvarlig, kommet og 
sett hvordan trafikk bildet er på de verste snø 
dagene. Pressen bør også blitt invitert. Veien opp 
til Levermyr er også trafikk farlig.  Ane (skolen) vil 
ta kontakt med Trygg Trafikk og ansvarlige for 
skolevei på kommunalt nivå. 

 Her skal/ bør vi også få med GUS  

 Kommunen er Skoleeier og har ansvaret for at 
barna har trygg vei til skolen.  

 

1.4   Saker til oppfølging: 
 

a) Trafikksikkerhet 
og utbygging på 

 

a) FAU er fortsatt bekymret for trafikksikkerheten og 

ønsker  



jorder ved skolen. 
Parkering for 
foresatte 
 

 
 
 
 
 
 

Eventuelt:   

at kommunen samarbeider mer med skolene Jappa og 

GUS.  

b) Saken er til høring vedr utbyggingen av leiligheter ved 

jordet. Evt. utbygging ved Ekelunden, dette utredes 

fremdeles.  

 7 trinn sendte inn søknad vedr støtte 7 trinns 

grunnskole avslutning, sosialt arrangement, med 

begrunnelse av sviktende inntekter da 17. mai 

lekene ble avlyst i 2021 pga. Covid-19. 

 FAU vil gjerne støtte 7 trinn med et beløp. Hvor 

mye det blir kommer vi tilbake til.  

 

 FAU vil jobbe videre med utbyggingen som er 

planlagt og trafikkbildet rundt Jappa skole.  

1.5   Saker FAU ønsker å se på 
kommende året:  

- Aktive skoledager  
- Dysleksivennlig skole 
- Lesing 
- Trygg skolevei 
- Bemanning og kutt i 

skolen 
- Et delaktig elevråd 

- 

1.6   Eventuelt: 
 
Formål FAU- representerer 
foreldre og foresatte i skolen. 
Det er en foreldrerepresentant 
og en vara for hvert 
klassetrinn. 
 
FAU samarbeider med SU 
(samarbeidsutvalg), SMU 
(skole, miljøutvalg) og KFU.  
 
FAU kan jobbe med saker vi 
brenner for eller saker som 
kommer fra trinnet. 
 
 
Møteplan for 2022: 
 
Onsdag 19. januar, kl. 18-19 
Tirsdag 15. februar, kl. 18-19 
Onsdag 16. mars, kl. 18-19 
Onsdag 20. april, kl. 18-19 
Tirsdag 24. mai, kl. 18-19 
Onsdag 15. juni, kl. 18-19 
 

 
FAU ønsker et godt skole-hjem samarbeid.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vi vurderer smittesituasjonen fra gang til gang og ser om 
det blir fysisk møte på skolen, eller om møtet blir på 
TEAMS. 

 


